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Protokół Nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 

w dniu 28 października 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli otworzył Przewodniczący Komisji, Karol 
Pawełko. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Józef Rysak – Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie,  

− Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

− Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy,  

− Izabela Jędrzejek – Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Krakowskiego” 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 
Krakowskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025” 

6. Dyskusja nad planem pracy Komisji Bezpieczeństwa Obywateli na 2025 r. 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  
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4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU HONOROWEGO „ZASŁUŻONY 

DLA POWIATU KRAKOWSKIEGO” 

Józef Rysak omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PROGRAMU WSPÓŁPRACY POWIATU 

KRAKOWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INNYMI PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI 

DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2025” 

Małgorzata Zięć omówiła projekt uchwały.  

Dyskutowano o kwotach na małe granty i program „Bezpieczny Powiat Krakowski”.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. DYSKUSJA NAD PLANEM PRACY KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA OBYWATELI NA 2025 R. 

Karol Pawełko przestawił szczegółowo propozycję Planu pracy Komisji Bezpieczeństwa 
Obywateli na 2025 rok - załącznik nr 2 do protokołu.  

Piotr Goraj zwrócił się z prośbą o przesłanie propozycji planu Pracy Komisji na 2025 rok.  

Karol Pawełko potwierdził, że zostanie rozesłany Członkom Komisji.  

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Piotr Goraj pytał o stanowisko Zarządu Powiatu w Krakowie odnośnie wniosków złożonych 
przez służby do projektu budżetu na 2025 rok.  

Izabela Jędrzejek poinformowała, że Zarząd Powiatu w Krakowie zapoznał się z propozycjami 
i w projekcie budżetu uwzględnił: 

− dofinansowanie w łącznej wysokości 200 000 zł dla Komendy Powiatowej Policji; 
− dofinansowanie w łącznej wysokości 150 000 zł dla Komendy Miejskiej Państwowej 

Straży Pożarnej; 
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− utrzymanie poziomu dofinansowania dla Oddziału Powiatowego Związku OSP, w 
wysokości 85 000 zł.  

Piotr Goraj poruszył temat prowadzenia magazynu sprzętu ratowniczego w związku 
z powodzią. Pytał o ilość osuszaczy i agregatów prądotwórczych.   

Wojciech Pogan poinformował, że magazyn, który jest do dyspozycji jest dość mały. 
Należałoby pomyśleć o większym, aby przetrzymywać tego typu sprzęt. Powiat zaopatrywał 
się głównie w worki oraz plandeki.  

Izabela Jędrzejek potwierdziła, że pomieszczenie w obiekcie JRG 5 jest stanowczo za małe. 
Mówiła o wsparciu na poziomie powiatu. Poinformowała o potężnym wojewódzkim 
magazynie przeciwpowodziowym dla małopolski przy ulicy Półłanki w Krakowie oraz zapasie 
osuszaczy.  

Wojciech Pogan poruszył temat wskaźników hydrologicznych, wspomniał o programie 
zewnętrznym i możliwości wzięcia w nim udziału. Dodał, że jest to analizowane przez Wydział 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego.  

Izabela Jędrzejek poinformowała o poziomie dofinansowania - do 85%. Można również wejść 
w partnerstwo z gminami.  

Janusz Pasternak proponował rozważenie wpisania do Programu Bezpieczny Powiat 
Krakowski zakupu sprzętu (osuszaczy, agregatów) przez jednostki OSP. Jego zdaniem 
należałoby się skupić na zgromadzeniu w magazynach m.in. pomp wysokowydajnych.  

Józef Rysak wyraził opinię iż do zakupu sprzętu na zapas należy podchodzić ostrożnie. 
Jednostki OSP i gminy muszą być przygotowane na każdą indywidualność lecz zakup 
większej ilości sprzętu to już wchodzenie w rangę województwa.  

Więcej pytań nie było.  

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Karol Pawełko zamknął 
posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Obywateli.  

 Przewodniczący Komisji 
 Bezpieczeństwa Obywateli 

 Karol Pawełko 

Protokołowała: Ewa Widórek 


